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Protokół Nr 2/2024 

z posiedzenia Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 

Rady Powiatu Strzelińskiego 

odbytego w dniu 11 czerwca 2024 r. 

w sali obrad Starostwa Powiatowego w Strzelinie 

 

 Przewodniczący Komisji Pan Mateusz Geroń otworzył II posiedzenie Komisji o godzinie 

11:00 po powitaniu członków Komisji i gości oświadczył, że aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 

5 radnych, co wobec składu Komisji wynoszącego 8 osób stanowi kworum pozwalające 

na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

[Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.]  
 

Nieobecni członkowie Komisji: 
1. Anna Horodyska 

2. Aleksander Skorupski 

3. Magdalena Krupa 
 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu – 5 głosów „za”  

2. Ocena Wykonania budżetu Powiatu za 2023 r.  

Materiały przedstawiła Główna Księgowa Pani Agata Rudnicka. 

Głosowanie w sprawie wydania pozytywnej opinii za wykonanie budżetu Powiatu 

za 2023 r.  – 5 głosów „za”. 

3. Opiniowanie projektów uchwał: 

a) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LVIII/222/21 Rady Powiatu Strzelińskiego 

z dnia 30 listopada 2021 r. w sprawie ustalenia zasad przysługiwania oraz wysokości diet 

radnym Rady Powiatu Strzelińskiego przedstawił Przewodniczący Rady Powiatu Pan Norbert 

Raba. 

 Głosowanie w sprawie wydania pozytywnej opinii do projektu uchwały– 5 głosów „za” 

 

b) Projekt uchwały w sprawie przystąpienia przez Powiat Strzeliński do realizacji projektu pn. 

„Aktywna integracja w powiecie strzelińskim” ze środków Europejskiego Funduszu 

Społecznego Plus w ramach Funduszy Europejskich dla Dolnego Śląska 2021 – 2027, Priorytet 

7 Fundusze Europejskie na rzecz rynku pracy i włączenia społecznego na Dolnym Śląsku, 

Działanie 7.5 Aktywna integracja przedstawił Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie Pani Agnieszka Tekiela.  

 

Głosowanie w sprawie wydania pozytywnej opinii do projektu uchwały– 5 głosów „za” 

 

4. Sprawy różne. 

 Członek Komisji Pani Sylwia Korczyńska poprosiła, aby na kolejne posiedzenie została 

przygotowana informacja nt. kosztów etatu etatowego Członka Zarządu za rok 2023 oraz czy 

została wypłacona odprawa, jeśli tak to w jakiej wysokości.  

 

Wobec zrealizowania porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji zamknął 

posiedzenie o godz. 11:26. 

 

 

  Protokół sporządziła        Przewodniczył 

              Przewodniczący Komisji 
    

Weronika Rogowska        Mateusz Geroń 


